
El sector paperer està de dol, volen acabar amb 
300 anys d’història. 

La Direcció de GUARRO CASAS ha decidit tancar definitivament la màquina de paper 
el pròxim 26 de setembre.

L’empresa ha obert expedient de modificació substancial de condicions de treball i ja 
ha començat les consultes amb els representants dels treballadors i els ha exposat el 
seu pla. Tancar la màquina de paper i deixar de fabricar l’activitat principal de GUARRO 
CASAS, i potenciar la transformació de paper, treball que ja estem fent.
La transformació, consisteix a donar capes de diferents coles i/o tintures al suport de 
paper per aconseguir diferents tipus d’acabats. Posteriorment aquest paper és tallat en 
diferents formats depenent de les sol·licituds dels clients, actualment GUARRO CASAS 
fabricava el seu propi paper, amb aquesta decisió empresarial el GRUP FEDRIGONI 
obligarà a compra el paper a altres plantes del GRUP FEDRIGONI.

Fins avui i des de 1698, GUARRO CASAS tenia els mitjans productius per poder fer tots els processos de la cadena de 
producte que fabricava, des del disseny, fins a la venda del producte al client, ja que la base principal dels productes que 
ven és el paper que produeix la màquina que volen parar.

A partir d’ara, la Direcció del GRUP FEDRIGONI ha decidit canviar-ho. GUARRO CASAS no fabricarà paper i vol traslladar 
la fabricació de paper a Itàlia, acabant amb 300 ANYS D’HISTÒRIA.

Encara que té intenció de recol·locar als treballadors en altres seccions de l’empresa. Els fons d’inversió i empreses «TAU-
RO», són els que s’estan apoderant de les empreses familiars (grans i petites), tenen com a finalitat maximitzar els seus 
beneficis a curt termini. Això atempta la viabilitat de les empreses, una empresa que no te pèrdues, però la volen enfonsar i 
quedar-se amb la cartera de clients i els productes d’alta seguretat que es fabriquen, com són els passaports, hi ha poques 
empreses que puguin fabricar aquest producte i FEDRIGONI ho vol.

Aquest exemple l’hem viscut a GUARRO CASAS. Ha passat de ser una empresa familiar fins a començament dels anys 90, 
amb dues màquines de paper, a ser propietat de diversos grups inversors,  els quals han anat desinvertint fins al punt de 
posar en risc la seva viabilitat.

Aquest és un cas més de pèrdua de capacitat productiva que Catalunya està patint des de fa dècades. Les autoritats po-
lítiques estan convençudes que s’ha d’invertir en indústria, però la veritat és que no hi ha una política industrial catalana, 
i es van tancar instal·lacions i empreses.

La indústria catalana no es ven.
Sindicats i poders polítics han de ser el dic de contenció que eviti que empreses amb beneficis, i amb un arrelament a la 
nostra terra sigui devorat per empreses estrangeres especuladores, i centralitzadores que no tenen cap intenció en 
reforçar les indústries que adquireixen, sinó de liquidar-les. No es pot permetre i encara menys empreses amb una 
història darrera de segles.


